

North South Consultants Exchange is searching for:

Data Collector (National Consultant)

Location: Iraq, Tunisia, Qatar, or UAE (must be a resident and national)

APPLICATION GUIDELINES

To apply, please send your CV to ppeu@nsce-inter.com by **15 October 2025**
subject line: Data Collector - [COUNTRY] - [APPLICANT NAME]

Note. Review of applications will begin immediately and continue until a suitable candidate is identified.

TASKS

- ▶ Conduct field or online data collection using structured tools (surveys, interviews, or observations).
- ▶ Ensure high-quality, accurate, and ethical data collection.
- ▶ Provide regular updates and reports on progress and challenges.

REQUIREMENTS

- ▶ Must be a citizen and current resident of one of the listed countries.
- ▶ Prior experience in data collection, surveys, or field research (NGOs, research firms, or consultancies preferred).
- ▶ Strong communication and organizational skills.
- ▶ Proficiency in the Arabic language.

شركة مستشارو التبادل بين الشمال والجنوب تبحث عن:

جامع بيانات (استشاري محلي)
الدول: العراق، تونس، قطر، أو الإمارات العربية المتحدة (يجب أن يكون
المتقدم مواطن مقيم في الدولة)

معلومات التقديم

للتقديم، يُرجى إرسال السيرة الذاتية إلى البريد الإلكتروني: ppeu@nsce-inter.com في موعد أقصاه
15 أكتوبر 2025

العنوان: جامع بيانات - [اسم الدولة] - [اسم المتقدم]

ملاحظة: سيتم البدء في مراجعة الطلبات فور استلامها، وسيستمر ذلك حتى يتم اختيار المرشح المناسب.

المهام

- ▶ تنفيذ جمع البيانات ميدانيًا أو عبر الإنترنت باستخدام الأدوات المتفق عليها (استبيانات، مقابلات، أو ملاحظات).
- ▶ ضمان جمع بيانات دقيقة وعالية الجودة والالتزام بالمعايير الأخلاقية.
- ▶ تقديم تحديثات وتقارير منتظمة حول تقدم سير العمل والتحديات التي تواجه عملية جمع البيانات.

المتطلبات

- ▶ أن يكون المتقدم مواطن ومقيم حاليًا في إحدى الدول المذكورة أعلاه.

- ▶ خبرة سابقة في جمع البيانات أو تنفيذ الاستبيانات أو الأبحاث الميدانية (ويُفضل أن تكون في منظمات غير حكومية أو شركات أبحاث أو استشارات).
- ▶ مهارات قوية في التواصل والتنظيم.
- ▶ إجادة اللغة العربية.